

CALL FOR ARTICLES/APPEL À CONTRIBUTIONS
SALLY KATARY GEDENKSCHRIFT

The Society for the Study of Egyptian Antiquities/Société pour l'Étude de l'Égypte Ancienne has decided to dedicate **volume 45 of the *Journal of the SSEA*** to the memory of our late colleague, founding member of the Society and Associate Editor of the *JSSEA*, Dr. Sally L.D. Katary.

Article submissions dealing with any area of Egyptology are welcomed from those who wish to honour Sally. In view of Dr. Katary's long involvement with the field of Classics, comparative studies are also welcome. Contributions are accepted in English, French and German.

Scholars who are interested in submitting articles to this volume should contact the Editors of the *JSSEA* at journalofthessea@gmail.com or journal@thessea.org for more information on deadlines and contributor guidelines. please do not contact individual editors directly.

Deadline is January 31st, 2018 for contributions for volume 45.

Anyone who is interested in making a donation towards the publication of this volume may contact info@thessea.org. Donors will be recognized via a tabula gratulatoria in the front of the volume.

Dr. Jackie E. Jay and Dr. Edmund S. Meltzer, Editors of the *JSSEA*
for the Editorial Committee of the *Journal of The Society for the Study of Egyptian Antiquities*

email: journalofthessea@gmail.com

website: <http://www.thessea.org/publications.php>

La Société pour l'Étude de l'Égypte Ancienne/Society for the Study of Egyptian Antiquities a décidé de **dédicacer le volume 45 du Journal de la SÉÉA (*JSSEA*)** à la mémoire de notre ex-collègue, membre fondatrice de la Société et Éditrice Associée, Dr. Sally L. D. Katary.

Les chercheurs intéressés à soumettre des articles traitant de quelconque sujet relié à l'égyptologie et souhaitant honorer Sally devraient contacter les éditeurs du *JSSEA* au journalofthessea@gmail.com ou au journal@thessea.org pour plus d'informations sur les échéances et les conventions d'écriture.

En raison de la longue implication du Dr Katary dans le domaine des études classiques, les études comparatives sont également les bienvenues. Les contributions sont acceptées en français, anglais, et allemand.

La date limite est le 31 janvier 2018 pour les contributions pour le volume 45.

Toutes personnes désirant faire un don afin de contribuer à la publication du volume sont priées de contacter info@thessea.org pour de plus amples informations. Les donateurs seront reconnus par l'entremise d'une tabula gratulatoria au début du volume et les citoyens canadiens et américains recevront un reçu pour fins d'impôt.

Dr. Jackie L. Jay et Dr. Edmund S. Meltzer, Éditeurs du *JSSEA*
Pour le Comité de Rédaction du *Journal of The Society for the Study of Egyptian Antiquities*

courriel : journalofthessea@gmail.com

site web : <http://www.thessea.org/publications.php>